



ဆူ

ဆွန်ဒုန်ကညီဘျာထံခရိုင်ဖိတ်ရုလိင်မုန်လိင်.

ဆွန်ဒုန်ကညီဘျာထံခရိုင်ဖိတ်ကမ်းတံင်,ခါးစးဒီးကရုဖိခဲလါင်, 2009-10-07.

မိယွါတံင်ဆိန်ဂုါဆိန်ဝါဒီးပကစာ်ယုဂ်စူးအဘျူးအဖိုင်အတံင်အဲန်တံင်ကွံင်တံင်ယုတံင်ဖိးတံင်မုန်တံင်ပါဘျာလံင်သုထူးထူးတံင်တံင်အိန်ဒီးသုခဲလါင်လါယုဂ်စူးခရိုင်အပူတက့ါ.

“တံင်ဂုါတံင်ဒူးသုဂ်ညါလိင်သးဘျာယးတံင်အိန်ဖိုင်တံင်ဆါတံင်ကွဲးနိန်လါပကဒူးအိန်ထိုင်လံင်တံင်မူထိုင်ဂဲါထိုင်လံင်တံင်မါစါလါကကဲဘျူးလါတံင်ဆုါတံင်ဘါအဂီါဖဲသရဲင်တအိန်ဘျာအလိင်,လံင်တဘျာလိင်.အယိဝံသးစူါတါလုဂ်ဖိလါအိန်ဒီးသု,သုတံင်ခိဖျိတံင်အုဂ်သးလါအနုါဂံါနုါဘါကဲဘျူးကဲဖိုင်တဖုင်သုကကွဲးအဂုါကတံင်ဒီးဆုါထိုင်ဘျာဆုါပုါတံင်ကစိန်ဝဲါကျိါ-SKBF/အဝဲါလိင်ဒီးတံင်ကဟ်ဖိုင်ဒူးအိန်ထိုင်ကဲထိုင်လံင်တဘျာထံခရိုင်ဖိခဲလါင်အတံင်မါသကိးအဂီါနုါလိင်.လါတံင်နုါအယိဝံသးစူါဘျာပုါကွဲးလံင်ဖိတဖုင်ကဟ့ဂ်ထိုင်အတံင်ကွဲးလါဂုါတဂုါဘျာတဂုါတဂါဘျာတဂါလါတံင်ဆါကတံင်တယံင်တမိါအတံင်ပူါ,ဖဲ ၂၀၁၀နံင်ထိုင်အသိအတံင်ပူါနုါလိင်.ဒီးဆုါထိုင်ဘျာဖဲလါဒိန်ဖဲဘျာထိုင်အပူတက့ါ.

ဒီးတံင်ဒူးသုဂ်ညါခံခါတခါဘျာယးပုါလါမါတံင်သးခုကစိန်တဖုင်ကဆဲးကျိးဒူးသုဂ်ညါဆုါထိုင်ကုါ form ဆုတံင်သးခုကစိန်ဝဲါကျိါခိန်သရဲင်ပိန်ယိအအိန်,ဒီးပုါလါအမါတုါလံင်တံင်သးခုကစိန်လါတံင်လိင်တတံင်ဂုါတတံင်ဂုါကဝံသးစူါမါထွဲဒ်form လါတံင်ဟ့ဂ်ဟ်စါဝဲါအသိးနုါလိင်.ဒီးပုါလါသးအိန်အဲန်ဒီးမါစါတံင်သးခုကစိန်မုါဂုါ,ဒီးဆုါကျိန်စုမုါဂုါ,တံင်ကီတံင်ခဲမုါအိန်တမံါမံါကဆဲးကျိးဒူးသုဂ်ညါSKBF/ကရုါကမ်းတံင်ခိန်နံါတဖုင်လါကတံင်စါမါစါဟ့ဂ်ကုဂ်ဟ့ဂ်ဖးဖဲတံင်သုအိန်ဒီးအိါနုါလိင်.-ဒီးကရုါဖိတဂါလံင်လါအအဲန်ဒီးသုဂ်ညါအါထိုင်တဂုါတံင်ကျိါ.တံင်မါသကိးလါတံင်သးခုကစိန်တံင်မါလါတံင်ဟူးတံင်ဂဲါအဂီါသံကွါသံဒီးသုအလိင်အိန်ဝဲါလိင်.-ဒီးပလိင်ဘျာပုါမါသကိးတံင်သးခုကစိန်အတံင်ဖိးတံင်မါတဖုင်,ဒီးတံင်ဟ့ဂ်ကုဂ်ဟ့ဂ်ဖးအါအါလါတံင်မူထိုင်ဂဲါထိုင်ခါဆုါအဂီါနုါလိင်.(တံင်ဆဲးကျိးဝဲါကျိါခိန်,Tel-0768166327).

တံင်ဒူးသုဂ်ညါသါခါတခါတနံင်ညါအံါဒ်တံင်အိန်ဖိုင်အတံင်တံင်ကျဲါအသိးနံင်ကတံင်အိန်ဖိုင်နုါကမါအိါတဘျိယိယုဂ်ဒီးတံင်ပုါအကလုင်ကလုင်ဒီးတံင်သိန်လိမါလိသကိးလံင်စိဆုံတဆဲးတက့ါနုါလိင်.တံင်ပုါမုါဝဲါတံင်ဖးလံင်စိဆုံဖျိဒီးဘျာ.တံင်ရူးပုါလံင်စိဆုံဆါ,တံင်သးဝံင်ပုါ,ဒီးပုါတဂါလံင်လါအတံင်သးဝံင်စံးပတြါယုါအမုါအဂုါကတံင်လါတံင်သးအိန်အဲန်ဒီးသးဝံင်နုါလိင်.-ဒီးတံင်ကမါလိတံင်သကိးယုဂ်ဒီးလံင်စိဆုံအဂုါအကျိါဖဲတံင်ဆါကတံင်အိန်တဆဲးတက့ါနုါလိင်.တံင်ပုါလံင်စိဆုံ(သးစါဂီါ,စံးဒုး၁-၁၁ဒီး၁၄,)(သးပုါဂီါ,ဝံင်ဂါ၁၂၁-၆,ထါသးဝံင်ရီ-၄၁၃)-(ဖိသုဂ်ဂီါ,စံး၁၀၀း၁-၅,ထါသးဝံင်,၅၁၅)တံင်ဂုါမိါပုါ(ယကစံးထိုင်ပတြါယုါကိးဆါကတံင်ဒီးလိင်.)အဝဲါအံါမုါတနံင်ညါအံါတံင်ပုါအတံင်ဒူးသုဂ်ညါနံင်ကတံင်တံင်အိန်ဖိုင်နုါလိင်.-ဒီးပကအိန်ဒီးတံင်စံးဘျူးစံးဖိုင်အတံင်ဘါလိင်ဆိဖဲအခိန်ထံးတဟါဒီးတံင်ကဟ့ဂ်တံင်ဆါက တံင်လါပုါကအုဂ်အသးဒီးဂံါထိုင်ကုါယုါတံင်ဆိန်ဂုါဆိန်ဝါ,အတံင်မါဂုါတံင်ဘျူးတံင်ဖိုင်လါပဒီးနုါဘျာနုါလိင်.

မိတ်ဘျူးတံင်ဖိုင်တံင်အဲန်တံင်ကွံင်တံင်ယုတံင်ဖိးအိန်ဒီးသုခဲလါင်လါယုဂ်စူးခရိုင်အပူတက့ါ.

လါသုဒိပုါအဆဲးလါခရိုင်ပူါဆွန်ဒုန်ကညီဘျာထံခရိုင်ဖိပုါမါသကိးတံင်.

ကမ်းတံင်နံင်ရဲင်,

စါရဲဖဲး,လိရဲင်စု.

